

Courtyard by Marriott Moscow City Center

Voznesenskiy Pereulok 7

Moscow, 125009, Russian Federation

Tel: +7 495 981 33 00

COURTYARD
BY MARRIOTT

Moscow
City Center

GUEST DIRECTORY

宾客服务

Here's some information and tips to help you get the most from your stay. Need something else? Contact the Front Desk.

期望能通过我们为您提供的信息及小贴士让您在此拥有一个美好的入住体验。如需其它帮助，请联系前台。

WI-FI ACCESS

无线网络

High speed Internet access is available in all guest rooms and at the Business Center. Wi-Fi access is also available in all public areas including Atrium lobby and restaurants.

无论您是在房间里还是在商务中心都能享受到我们为您提供高速上网服务。无线网络覆盖在整个公共区域包括大堂和餐厅。

FITNESS CENTER

健身中心

Located on the lower lobby level (-1), featuring free weights and cardiovascular equipment. It is accessible 24/7 by using your room electronic key card.

位于酒店地下一层的健身中心,配备各种健身器械和设备设备。凭房卡可 24 小时使用健身中心。

ICE MACHINES

制冰机

Available on the 3rd floor next to room #311. You may also order ice via Room Service.

酒店三楼 311 边配备制冰机,您也可以通过客房送餐预订冰块。

GETTING AROUND

出行

Subway

地铁

The Hotel is located within close proximity to multiple metro lines in the subway. Take a walk to Arbatskaya, Okhotny Ryad, Pushkinskaya, Tverskaya, or Chekhovskaya.

酒店位于多重地铁交汇处,步可到达 Arbatskaya 站, Okhotny Ryad 站, Pushkinskaya 站, Tverskaya站, 或者 Chekhovskaya 站。

Taxi

出租车

The Front Desk will be pleased to assist you in arranging transportation.

前台员工乐意为您安排接送机服务。

THE MARKET

超市

For your convenience, The Market is located next to the Front Desk. There you may obtain snacks, drinks and souvenirs.

为了您的便利,超市设立在酒店前台旁边。您可以在这里享用零食、饮品以及纪念品。

LAUNDRY & DRY CLEANING

干洗/湿洗服务

Service is available 7 days a week.

一周七天为您提供服务。

Items submitted before 9am will be returned the same day in the evening. Please fill out the form, place it in the laundry bag and call "Guest Services" for collection.

SAFETY FIRST

安全第一

Use the safe-deposit box at the Front Desk or in your room to store valuables. 请将您的贵重物品寄存在前台保险箱或者您客房内的保险箱里。

Secure deadbolt and door guard (night latch).

请确保房门锁好，尤其是夜间插销锁

Use the viewport to confirm all visitors to your guest room.

请使用猫眼来确认访客

Safeguard and keep your room key with you at all times.

始终将门卡放在您的身边

Ensure that all windows and doors are locked.

确保所有门窗均已关闭

Report any suspicious activity to hotel management.

任何可疑事项均可反映至酒店管理层

RESTAURANTS

餐厅

Flat Iron Bar & Roadhouse – this bar provides a great selection of Russian, American, and Mexican dishes and drinks in a rustic oak-wood setting.

Flat Iron Bar & Roadhouse – 酒吧不仅为您提供特色的俄罗斯佳肴，更有美式及墨西哥佳肴以及饮品。**Terraneo** – in this Toscana inspired restaurant, we are delighted to offer you breakfast of your choice: the All American buffet or breakfast a la carte, which includes a Continental option and other healthy choices.

Terraneo –我们很高兴在这个托斯塔尼亚风格的餐厅里为您提供丰富的早餐品种，供您选择：您可以选择美式自助餐或根据菜单选择适合您的口味。

Lobby Bar – our sunlit lobby, with cozy couches, offers a convenient multi-functional space. For your enjoyment, we'd like to offer you snacks, pastries and beverages. You may also want to kick back with a good book, connect to free Wi-F, schedule a business meeting, spend time with friends, and simply take a break from the city hustle.

Lobby Bar –您可以在我们的大堂享受阳光、舒适的沙发，我们也为您提供了一个方便的多功能空间。为您更好的享受，我们为您提供小吃、点心和饮料。您也可以在此阅读一本好书，连接到免费的 Wi-Fi，安排一次商务会议或者与朋友们共度一段美好时光，也或者在城市的喧嚣里放松自己。

NEARBY ATTRACTIONS

周边景点

The Courtyard Moscow City Center hotel is located in the heart of Moscow in a beautiful residential area between Tverskaya and Nikitskaya streets, across the street from the Anglican Church in Moscow.

莫斯科城市中心万怡酒店落座于莫斯科市中心住宅区域，在特维尔大街和尼克斯卡大街之间，临近莫斯科英国国教会。

Explore the tallest Orthodox Christian church in the world by visiting Christ The Saviour Cathedral in the northern bank of the Moskva River.

参观位于莫斯科河北岸的救世主大教堂探索世界上最高的东正教教堂。

Get acquainted with the city by visiting the Red Square and Kremlin. The Moscow Kremlin is located in the very center of the city of Russia's capital, just a short walk from the hotel.

通过参观红场和克里姆林宫开始了解这个城市。克里姆林宫位于俄罗斯首都的市中心，步行即可到达酒店。

Visit the Bolshoi Theatre – the greatest opera and ballet theater in all of Russia.

参观大剧院-全俄罗斯最好的歌剧和芭蕾舞剧院。

Take a walk on the oldest street in the city as you awe in the numerous ancient residences and take in their great history.

走在城市最古老的街道上，古老的建筑群会让您感到肃然起敬，并让您对这里的伟大历史产生兴趣。